



Dewan

shire pundi manah punika, HOME!

A **shire** ngendi wong teka bebarengan kanggo mbangun masyarakat saka tanggung jawab sosial kanggo nguber apik umum kanggo kabeh. Iku tansah tradhisi lokal, masakan, dialect urip. A Shire urip ing harmoni karo habitat lokal, lingkungan lan iku masyarakat.

A **shire** iku panyedhiya pendidikan free. Diwiwiti èntitas cron (Community Run diduweni ora kanggo MediaWiki) . A Shire ndarbeni tanah kabeh. Menehi homes cluster, keamanan, Employment, kawulo, ...

Provinsi nggawe 'Shire'. Ngunakake rumus dumadi saka Kapadhetan pedunung lan ukuran wilayah. A 'Shire' bisa beda-beda ing ukuran wilayah lan populasi-Kapadhetan.

ing **Langkawi** nawakake 3 'panasehat' menyang '**shire**'. The 'Shire' saka menehi Employment Fulltime 'panasehat'. Dhéwan 'Shire' wis arupi 3 'panasehat' lan 2 'Kalifs' (1 HE, 1 SHE) . 'Kalifs' sing kapilih saben 4 taun ing 1st Day Paskah Wulan, Quattro Year dening 1st kepungkur sistem post.

The '**shires**' duwe tanah ing Provinsi. Ana kepemilikan pribadi saka tanah (Ora Freehold) utawa bangunan. The 'Shire' nyedhiyani kabeh omah Affordable (Omah-omahé klompok) . Utilities (Bangunan pangopènan, Komunikasi, banyu, listrik, uwuh, got) sing 'Shire' diduweni lan dilakokno nganggo gaya Manajemen DmC. Transportasi umum

(Loro wong lan barang) diwenehi pilihan. Enterprises pribadi sing diganti dening cron (Komunitas Run diduweni ora-kanggo-MediaWiki èntitas) .

Shire - Council

A Shire diatur dening Komite: '**Dewan shire**' .

A Council Shire kasusun saka 5 individu. 2 'Kalifs' (1HE, 1 SHE) + 3 'panasehat'.



Ana 2 wakil PBB kapilih: '**Kalifs**' (1 HE, 1 SHE) .

Lagi kapilih (Calon individu pihak ora politik) dening

1st kepungkur sistem post. Saben 4 taun ing 1st Day Paskah Wulan, Quattro Taun (N-Ing-m)

A 'Kalif' Calon mung bisa dipilih 3 istilah ing padha' shire 'Salah siji consecutive utawa nyebar liwat umur. Nanging padha bisa ngupaya Pemilu ing Shire liyane. Ing aturan 3-term ditrapake kanggo saben Shire.

A calon mung bisa ngadeg kanggo Pemilu ing 1 'Shire' ing wektu. Ora calon bisa kapilih nalika kang 'Kalif' liyane 'Shire'.

Apa sing 'Kalif' kapilih dadi Tukang nepaki peran ing Dewan. Runner up ing pemilihan 'Shire' sadurunge bakal njupuk liwat minangka 'Kalif'. A HE nggantosaken a HE lan SHE a nggantosaken a SHE.

Sapa kedhaftar minangka urip ing shire kanggo luwih saka 70 dina lan kang liwat umur 21 wis hak milih. pemilihan 'Shire' ora lampu. A Guardian Custodian wis samesthine kanggo tansah milih ing kabeh 'Shire' pemilihan. A votes penduduk tanggung jawab.

Universe Custodian biyung panyengkuyung kudu nimbang nyalonake kanggo Pemilu kanggo 'Kalif'. Sawise kapilih padha introduce 'Hukum giver Manifest' kanggo PBB kanggo ngleksanakake Penyuluhan sawijining.

Wigati! Anggota ora bisa ngajokaké kanggo kantor politik. Nanging padha bisa nyetujui 'Shunning' calon (S) .

custodian Guardian ngadeg kanggo Pemilu minangka 'Kalif'. Panyengkuyung sing samesthine kanggo bantuan karo kampanye lan milih kanggo calon iki (S) .

A akeh calon Custodian Guardian. Saben Supporter wis nggawe kaputusan pribadi kang 1 kanggo ndhukung. Kanthi Calon non Custodian Guardian saben Supporter wis nggawe kaputusan pribadi kang 1 kanggo ndhukung.

Tugas Kalif : Milih minangka needed nganti 3 Pangurus saka blumbang Government Provincial. A Kalif nekani, laporan, kursi lan votes ing rapat-rapat Dewan Shire. 2 Kalif kang (1 HE, 1 SHE) sing pasuryan umum Dewan.

The 'HE Kalif' katon sawise kapentingan lanang ing 'ing shire'. The 'SHE Kalif' katon sawise kapentingan wadon ing 'ing shire'. Loro-lorone Kalifs kudu rawuh latihan Sentinel minggu. 'Kalifs' scrutinize 'panasehat' kudu padha golek fault profesional karo 'penasehat' padha obyek kanggo Pemerintah Provinsi. pidana kegiatan dening penasehat punika

kacarita ing Marshall kang kanggo tuntutan ukum.

loro-lorone ' **Kalifs** ' ketemu ajeg karo kabeh 'ing **panasehat** '. transcripts (Audio, video) sing dijupuk saka saben patemon. umum wis ora ngakoni kanggo rapat-rapat iki. Loro-lorone Kalifs karo kabeh panasehat terus rapat umum 1 sasi. umum bisa pitakonan anggota Dewan. Padha bisa Kalifs 'lan utawa panasehat reply langsung. reply di tunda (S) sing dijawab ing patemon umum sabanjuré.

Dewan rapat-rapat miwiti karo pandonga:

shire - Prayer

Dear **1 Allah** , Ingang damel Universe paling asor setya custodian-wali Panjenengan paling ayu (1st jeneng) Nyuwun sing masyarakat asor iki bisa rahayu A masyarakat sing urip harmoni karo A masyarakat habitat sing nyengkuyung kulawargané akeh A masyarakat sing ngarep Kanggo Kamulyan saka **1 Allah** lan Good manungsa



Pandonga digunakake ing dina Shire lan rapat-rapat Dewan Shire!

' **panasehat** ' scrutinize ' **Kalifs** ' kudu padha golek moral utawa profesi- fault onal karo ' **Kalif** ' padha obyek kanggo Pemerintah Provinsi. pidana kegiatan dening **Kalif** kacarita Marshall kang kanggo tuntutan ukum.

Sing 3 Pangurus, 'Habitat penasehat, Lifestyle penasehat, Kesejahteraan penasehat'. Lan penasehat punika suhu kanggo 7 sasi. Found cocok pegawe beco-mes a Fulltime Shire. Wage: **7x wmw** padha minangka Kalif.

habitat penasehat

habitat penasehat nekani, laporan, Votes ing 'Shire Council'. Kudu rawuh latihan Sentinel minggu. A 'Habitat penasehat' tanggung jawab kanggo: pangayoman saka lifeforms Fauna, Flora. disualekno Land, ngembangaké lan pelayanan. planning Shire lan implementasine, bangunan lan kontrol bangunan. India pangopènan got, got lan sumber banyu. India



pangopènan dalam, footpaths, pratandha lalu lintas lan kabel lemah. Cleaning saka lurung-lurung, koleksi sampah, operasi dumps, ...

Lifestyle penasehat

Lifestyle penasehat nekani, laporan, Votes ing 'Shire' Council. Kudu rawuh latihan Sentinel minggu. The 'Lifestyle penasehat' tanggung jawab kanggo: Pengawasan saka bylaws, Sheriff, Nyegah geni, safety karya, kontrol pangan lan kontrol kewan. Operasi saka tengah Leisure, Komunikasi, perpustakaan, tourism, agama, hiburan, ...



Kesejahteraan penasehat

Kesejahteraan penasehat nekani, laporan, Votes ing 'Shire' Council. Kudu rawuh latihan Sentinel minggu. The 'Kesejahteraan penasehat' tanggung jawab kanggo: 'Shire medical lan pendidikan Complex' (SmeC) . Maintenance saka kabèh bangunan. Supplies kwartal urip Affordable. Nglumpukake nyewa. Operasi transportasi Community ing wilayah pamaréntahan lokal. Katon sawise duwe omah, nganggur, seng luweh tuwo, ..



Dewan nyengkuyung kabentuké ' cron ' (Komunitas Run, diduweni ora kanggo bisnis MediaWiki) . The 'Shire' gampang konversi kepemilikan pribadi lan negara kepemilikan masyarakat.

ing **Dewan** pengawal ing Habitat lokal. Everyone urip ing ' shire ' duwe kewajiban kanggo katon sawise lan ngreksa Habitat. Custodian Guardian urip harmoni karo Habitat lokal.

Dewan gagal: Punah saka spesies tanduran lan titah, Homeless- ness, Polusi, Starvation, Illiterates, Pengangguran .. Gagal Dewan wis dicekel tanggung jawab lan diganti.

Dewan (shire) ora bisa nggunakake kredit kanggo finance budget. revenue shire (Biaya, Pajak lan Dendo) dadi munggah Shire Tambah Layanan. revenue Shire sudo sawijining layanan sing Cut bali.

shire Dialect

A ' shire ' punika multi lan tradisional. Saben shire migunakake 2

basa ing provinsi (1st) lan lokal (2nd) Dialect. Dialect apa basa liyane banjur basa utama Provinsi.

A **shire** dialect dipilih kanthi nggunakake basa sing manggon ing 1st ing wilayah. Where 1st basa pemukim iki padha karo basa utama. 2 lan 3 basa paling sing dipocapake (Basa ora utama) pindhah menyang referendum Shire.

saben **shire** tanggung jawab kanggo memulang lan panggunaan saka basa utama lan dhialèk lokal. Kabeh ' **shire** ' komunikasi sing dadi multi. Dialect punika Warisan Shire sing évolusi menyang Tradisi Shire. dialect (Tradisi) formulir tutugan antarane sasi, saiki lan mangsa generasi.

A **shire** wis jeneng dhialèk eg dialect 'Wiesngau' iku 'Bayrisch' (Bavarian) . basa yaiku Deutsch (Jerman).

1.3.7. **shire** dina Pahargyan (NAtm)

Shire Day uga mengeti Dialect lokal



shire Planning

Tujuan ShirePlanning punika nggunakke tanah kanggo entuk manfaat paling Komunitas lan Habitat. Iku penting sing Community perlu lan Habitat perlu Atmosfer. Kabeh tanah subur iki digunakke kanggo akeh pangan lan, utawa ranching. Sawetara sanctuaries kanggo vegetasi native lan jalmo native sing kasedhiya. tanah Non subur digunakake kanggo bangunan domestik domestik lan non. Ana bangunan ing tanah subur sing bakal kabongkar ulang ing non subur-tanah.

A ' **shire** ' kasusun saka 1 utawa luwih ' **Shire-Oasis** ' (S) . A Shire-Oasis wis arupi: ' **SmeC** (Shire medical, Komplek pendidikan) ', ' **CRBC** (Cron Retail, Bazaar Complex) ', Sanctuaries (Habitat alam) , Work chapels, Agriculture, Komunal Cluster housings. (Ndeleng Planning)

SmeC (Shire medical, Komplek pendidikan)

A Shire menehi medical free saka angen-angen pati for everyone. pendidikan gratis kanggo anak lan tuwo. Menehi masyarakat-layanan iki liwat SmeC. The SmeC uga path karir mung SHE!



Free Medical: **SmeC** menehi free medical, dental (Kajaba rumah sakit

tata cara) kanggo wong. Saben SmeC wis Gathering ! (Ndeleng Planning)

SmeC wis menara lonceng. Saben dina ing 'Sunrise', 'wayah tengange' lan 'Sunset' iku rings kanggo 1 menit. ringing iki mengeti

1 Allah sahingga kita Awan liwat suryo srengenge.

dina 1-6 (Minggu karya) , 1 jam sawise Sunrise lan 1 jam sadurunge Sunset dering lonceng 2 menit. Signaling wiwitan karya, mburi bisa.

Day 7 (Fun Day) 1 jam sawise Sunrise lan 1 jam sadurunge Sunset dering lonceng kanggo 3 menit. ngijini 1GOD lan Komunitas ngerti ana 'Kumpul'.



6.1.7. Education dina Pahargyan

12.1.7. Good-kesehatan dina Pahargyan

Melok hajat Fun-Day.

burning udud BBQ kang, 'Akhir! Metu lawang panas, Akhir kang '! Cold njaba nganggo kain rodok anget. Utawa mlebu. Nggunakake panas ruangan, Lingkungan Vandalisme, MS R7 .



Komunitas nggawe waduk banyu seger. Reservoir arep jero tinimbang cethek. Deep banyu adhem, ngurangi penguapan, wutah tanduran ganggang (Utamané jinis poisonous) lan serangga infestation.

olahraga banyu sing dilarang kanggo mungkasi urinating, menstruating lan pooing menyang banyu (Ngowahi banyu menyang got) .

pakaryan Water (Jet ski, motorboats ..) ngregedi (Bensin, lenga, asam baterei ..) padha dilarang! istimewa: Park Ranger transportasi.



CRBC (Cron Retail & Bazaar Complex)

CRBC ngganti Shopping Centres lan Shopping Malls. CRBC sing dumunung ing bangunan 4 tingkat. A CRBC iku jejere 'SmeC' loro sing diubengi dening Komunal Cluster Housing, Work-chapels. Part of a 'Shire-Oasis'.

cron Cluster

cron Cluster punika kempalan cron 'S sama karo saben liyane

ing customer, sesambetan Supplier. proyèk utawa layanan utama sing melu luwih saka
1 Shire mbutuhake akeh kapisah cron kang kanggo kerjo bareng (Cron Cluster) . Cron
Cluster ngganti Rakus, parasitic, profiteering organisasi nasional utawa multinasional.

Komunal Cluster Housing

Manungsa duwe 1 Allah diwenehi hak Quarters Living Secure Affordable (Shelter)
. Government wis tugas kanggo sumber sawijining populasi karo kwartal
urip aman terjangkau. Papan perlindungan diwenehake dening Shire.



Wilayah antarane omah Cluster digunakake kanggo orchards lan sawetara ternak free. Lagi
maintained dening Cluster homes nyewo. Sing ing daptar tugas sing.

definisi

Agriculture: Market Garden > Bunga, Jamu, Sayuran ..

Orchard > Woh wohan beri, woh, Nuts ..

farm > Gandum, Animal feed ..

Ranch > Fish, Mamalia, Unggas, Reptile ..

dhuwur bangunan (ora luwih): Komunal Cluster Housing >

4 tingkat: Lemah Level, Level 1, Level 2, glasshouse.

Toko lan Bazaar Complex >

4 tingkat: Lemah Level, Level 1, Level 2, Level3, solar gendheng panel.

Work chapels > 8 tingkat: Lemah Level, + 7 tingkat, solar gendheng panel.



Home

Akhir